
U Beogradu 
21.02.2017. godine 
 

REDOVNA I IZBORNA SKUPŠTINA TENISKOG SAVEZA BEOGRADA 
 

ZAPISNIK 
 
 Skupštinu je otvorio predsednik TSB Milan Slavković. Na osnovu člana 28 Statuta TSB 
predsednik predsedava skupštinom i konstatuje kvorum na osnovu prispelih ovlašćenja klubova i 
prebrojanih glasova. Za zapisničara je predložio generalnog sekretara TSB Nemanju Dervišević, za 
verifikacionu komisiju su predloženi Veljko Vasić (TK Top Ten) i Ivana Vujović (TC Master), a za 
overivače zapisnika Dejan Kojić (TA Tipsarević) i Nikola Vučetić (TK SANI).   
 
Predlog je jednoglasno usvojen. 
 
Verifikaciona komisija je izvršila uvid u glasove. Ustanovljeno je da je od 52 registrovana kluba za 
2016 godinu prisutno 36 klubova čime su stečeni uslovi za nastavak Skupštine pošto postoji 
neophodna većina. 
 
Nakon što je ustanovljena neophodna većina predsednik je pročitao Dnevni red: 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Izbor predsedavajućeg, zapisničara, verifikacione komisije i overivače zapisnika 
2. Usvajanje zapisnika sa prethodne skupštine 
3. Usvajanje izveštaja o radu u 2016. Godini (uključuje finansijski I ostale izveštaje) 
4. Usvajanje budžeta za 2017. godinu i plan rada za 2017 godinu 
5. Razno 

 
 
Nakon pročitanog dnevnog reda predsedavajući je pitao prisutne da li imaju predlog promene ili 
dopune dnevnog reda. Pošto niko nije imao predlog, dato je na glasanje. 
 
Predlog dnevnog reda je jednoglasno usvojen sa 36 glasova. 
 
 
Druga tačka dnevnog reda - Usvajanje zapisnika sa Skupštine održane 27.02.2016. godine 
 
Otvorena javna rasprava. Pošto se niko nije javio za reč, predsednik je dao na glasanje.  
 
Zapisnik sa Skupštine održane 27.02.2016. godine je jednoglasno usvojen sa 35 glasova i sa jednim 
uzdržanim klubom TK Vidovdan.  
 
Treća tačka dnevnog reda -  izveštaj o radu za 2016. godinu 
 
Pod ovom tačkom spadaju:  

- Izveštaj takmičarske komisije 
- Izveštaj komisije tenis 10s 
- Izveštaj stručne komisije 
- Izveštaj komisije za marketing 
- Izveštaj Nadzornog odbora 
- Finansijski izveštaj za 2016 godinu 
- Kompletan izveštaj o radu TSB u 2016 godinu. 

 
 



Pošto su izveštaji poslati klubovima data je reč predsedniku takmičarske komisije Viktoru Bubnju. 
 
Takmičarska komisija TSB je u toku prethodne godine pretrpela velike promene što se tiče članova i 

nju sada čine Viktor Bubanj, Stefan Čukić, Dragan Savić, Veljko Vasić i Marko Vujović. Imajući u vidu 

da je ova komisija, grupa ljudi volontera, teniskih radnika sve probleme i zadatke rešava u kratkom 

roku i na vreme i trudi se da odgovori na sva pitanja i žalbe koje su joj upućena od strane roditelja, 

klubova i dr. Komisija se više puta sastajala u cilju lakšeg i bržeg donošenja važnih odluka. Viktor 

Bubanj je postavljen u oktobru na mesto predsednika takmičarske komisije. Cilj koji je postavljen na 

početku godine za dubl mečeve je ispunjen. Odigralo se 32 dubl takmičenja i više se igralo u letnjem 

periodu. Broj takmičara je na skoro istom nivou kao prethodne godine. Predlog za crveni i 

narandzasti nivo je da se ukine kotizacija na turnirima gde je to moguće. U toku leta da se organizuje 

beogradska liga koja se nebi bodovala za rang listu TSS. Prosečan broj učesnika na turnirima do 14 

godina je pretrpeo najveći pad, a u ostalim konkurencijama kod devojčica je u opadanju. Treba više 

promovisati turnire. Trebalo bi da direktori turnira salju izveštaje sa turnira kao i da sudije šalju bolje 

izveštaje. Plan je da se takmičari takmiče bar 2 puta mesečno u svojoj konkurenciji. Motivacija u 

nagradama za 10s.  

Dragan Savić (član takmičarske komisije) – Smatra da je Vladimir Paunić glavni krivac za loše datume 

regionalnih ekipnih prvenstava.  Izveštaj je nepotpun iz razloga što ne znamo koliko tačno igrača igra 

na našim turnirima (pretpostavka da je to broj od 150 takmičara). Takođe smatra da je veliki broj 

turnira a naračito na crvenom nivou. 

 

Predsedavajući – je pohvalio rad Viktora Bubnja s’obzirom da je preuzeo odgovornost predsednika TK 

od oktobra 2016.  Predlog za Dragana Savića je da napravi dopunski izveštaj takmičarske komisije i da 

taj izveštaj dostavi izvršnom odboru TSB. 

 

Nikola Vučetić (TK SANI) – Smatra da puno klubova organizuje turnire jer nemaju od čega da žive. U 

nekim balonima u zimskom periodu na turnirima dešavalo se da nije bilo grejanja i tereni su bili 

blatnjavi. Turnire treba smanjiti da bi se bolje organizovali. Klubovi treba da pogledaju prvo u svoje 

dvorište pa tek onda da daju kritike drugima. Sudije mora neko da obilazi svaki turnir jer su to mlade 

sudije koji gledaju da prežive. 

 

Goran Bubanj (Otk Beograd) – zamerka što TSB nije na vreme reagovao na rad Predsednika 

takmičarske komisije Vladimira Paunića. TSB ima pravo da sam pravi kalendar takmičenja. Bubanj 

smatra da treba da ima više turnira.  Napraviti poseban sastanak sa klubovima organizatorima oko 

grejanja i oko promocije tenisa. Postavlja se pitanje šta znači klubovima da budu članovi TSB-a. 

 

Komisija 10s 

Dejan Kojić (Predsednik komisije tenis10s) – 2016 godina je lošije prošla u odnosu na 2015 godinu što 

se tiče aktivnosti tenis10s. Na drugom dečijem sajmu se nije prijavio ni jedan klub, a na tom događaju 

prođe oko 30.000 ljudi. Moramo da pokažemo i promenimo svest svima da tenis nije skup sport. Kojić 

smatra da je najbolja promocija u tržnim centrima. Treba da nastavimo Humanitarne turnire i da svi 

treba da promovišemo. U 2016 je organizovan jedan humanitarni turnir i prikupljeno je 60.000 

dinara. 

 

Nikola Vučetić – Pitanje za promociju ispred TC Ušće gde je promoter bio Janko Tipsarević. Koliko je 

ljudi prošlo, koliko je njih dobilo flajere,  koliko se njih odazvalo i koliko je njih ostalo u tenisu. Tenis 

nije za široke narodne mase. 



Dejan Kojić – Odgovor na pitanje Nikola Vučetića – oko 10.000 ljudi je prošlo, oko 3.000 ljudi je dobilo 

flajer, 10 dece je došlo u klub i 4 dece je ostalo.   

Ovo je realna slika tenisa u Beogradu. 

 

Ivan Gažo (TK Winner) – je imao još veći debakl. Od 20.000 podeljenih flajera sa popustima 6 se 

javilo, a 3 je došlo u klub.  

 

Vladimir Borovac (Beogradski TK) – Na promocijama za početak treba da se pojavimo u što većem 

broju. Treba kvalitetno da se pristupi programu.  

 

Goran Bubanj (OTK Beograd) – Promocija po školama ali da se radi 2- 3 godine konstantno. Savez sa 

ministarstvom uz pomoć Grada da vrši promocije. 

 

Predsedavajući  – mi se ne takmičimo između sebe nego sa drugim sportovima. Postavlja se pitanje 

šta dete dobije za uzvrat kada se bavi određenim sportom. Tenis u škole deca ga vole – projekat koji 

je nastao još 2004 godine. Dobili smo saglasnosti od Sekretarijata za sport i omladinu grada Beograda 

i Sekretarijata za dečiju zaštitu i obrazovanje. TSB će imati u 2017 godini tri ili više trenera koji će biti 

na platnom spisku TSB-a a koji će potpisati ugovor sa TSB i za nas će raditi promocije tenis10s 

programa. 

Finansijski izveštaj za 2016  

Predsedavajući je pročitao prihode i rashode dobijene od grada i sopstvene prihode. Kvartalno su se 

dostavljali izveštaji sekretarijatu za sport i omladinu grada Beograda kao i ostali izveštaji. Odluke su 

se donosile na sastancima. IO Tsb je doneo odluku za nagrađivanje prvih i drugih sa mastersa i 

prvoplasiranih sa rang liste sa 440.000,00 dinara. Pohvaljeni smo od svih aktera. Od ukupnih rashoda 

9.963.800,85 nismo mogli da računamo na 3.200.000,00 koje nam je grad uplatio za organizaciju 

davis cupa u Pioniru jer smo ta sredstva morali da prebacimo Teniskom savezu Srbije jer smo imali 

takav ugovor. I dalje je ostao dug iz 2012 godine od 800.000,00 dinara. Facebook je potpuno otvoren 

za sve i svi mogu postavljati postove. Apel predsednika TSB je da svi klubovi posalju biografije klubova 

sa slikama kako bi još više pravili promociju beogradskih klubova. 

Svim članovima je poslato na mail podrška oko otvaranja i obuke facebook naloga za klubove.  

 

Izveštaj komisije za marketing 

Slobodan Aćimović (predsednik komisije) – Teška situacija u privredi. Zaključak je da nema više para 

na dobar dan. Moraćemo kroz akcije da potražimo sponzore. Loša je ekonomska situacija. Lakše je od 

državnih organa dobiti sredstva nego od privatnika. Smatra da treba forsirati društvene mreže jer su 

flajeri prevaziđeni. 

 

Nikola Vučetić – smatra da tenis treba smatrati kao biznis. Da treba da zaradimo sredstva, a ne da 

očekujemo da ćemo da dobijemo. Bilbord je jeftinija reklama od onoga što mi možemo da ponudimo.  

Izveštaj stručne komisije 

 

Ova komisija je počela sa radom u oktobru 2016 godine. Detaljnije u planu i programu za 2017. 

godinu. 

 



 

Izveštaj Nadzornog odbora  

I dalje se provlači dug TSS od 800.000,00 dinara kao ugovor o pozajmici. 

- Održana je jedna promocija na dečijem sajmu – Beogradski sajam 
- Klubovi mogli da se služe rekvizitima TSB-a (mini mreže, mini reketi i loptice) za promocije po 

školama 
- Pobednicima mastersa, drugoplasiranim na mastersu i prvoplasiranim na rang listi TSB su 

dodeljene sredstva u iznosu 440.000,00 dinara koji su išli preko klubova gde staratelj 
takmičara odredi a za potrebe treninga 

- Pozitivna stvar je da su uvedeni dublovi i ekipna prvenstva na gradskom nivou s’tim što se 
dublovi igraju sve više.  

 

Na osnovu uvida i analize  raspoložive  dokumentacije, Nadzorni odbor TSB-a  zaključuje da je 

materijalno - finansijsko poslovanje TSB-a tokom 2016. godine bilo u skladu sa zakonom i blago 

izmenjenim finansijskim planom za 2016. godinu. 

Godišnji izveštaj o radu za 2016 godinu sa obrazloženjem o realizaciji programa koji je finansiran 

sredstvima od sopstvenih sredstava je jednoglasno usvojen sa 35 glasa i sa jednim uzdržanim glasom 

(Tk Vidovdan). 

Godišnji finansijski izveštaj sa obrazloženjem o realizaciji programa koji je finansiran sredstvima 

gradskog budžeta za 2016 godinu je jednoglasno usvojen sa 35 glasa i sa jednim uzdržanim glasom  

(Tk Vidovdan). 

Četvrta tačka – Usvajanje budžeta za 2017. godinu i plan rada za 2017 godinu 
 
Ovom tačkom je predviđen:  

- predlog programa Saveza za 2017. Godinu koji se kandiduje za finansiranje sredstvima 
gradskog budžeta 

- usvajanje Kriterijuma o raspodeli budžetskih sredstava za 2017 godinu za program rada sa 
sportskim talentima 

 
Takodje u planu je i: 

- Turniri: op Beograda, Prvenstva Beograda, Mastersi, tenis10s, Trofej Beograda 
- Nagrade najboljih 
- Realizacija ekipnih prvenstava 
- Kamp Beograda 
- Promocija tenis10s 
- Rekreativni tenis 

 
Stručna komisija  
Ivan Gažo (TK Winner) – Ova komisija je formirana u sledećem sastavu, Zagorka Aleksandrić, Goran 
Bubanj, Vladimir Jovanović, Ivan Gažo i predsednik stručne komisije Ivan Petković. U planu za 2017 
godinu je da se pomogne razvoj perspektivnih takmičara 8 dečaka i 8 devojčica. Kriterijumi su: da 
imaju prebivalište u Beogradu, da budu registrovani u beogradskom klubu, da budu aktivni na rang 
listama TSB, TSS I ETA do 150 mesta, godina dečaci i devojčice. Klubovi koji budu konkurisali moraju 
da poseduju 2 terena iste podloge sa 3 sata slobodno, moraju da imaju registrovane takmičare do 12 
I 14 godina, jednog licenciranog trenera. Pored ovoga mora biti i jedan trener ispred TSB-a. Program 
po kome će se raditi biće doneto od strane stručne komisije TSB. Finansiranje od strane TSB-a za 
termine, loptice I trenere. Vremenski period april-septembar 2017. godine.   
Predsedavajući je dodao da na kraju svakog meseca bi se vršilo novo bodovanje i na taj način dovodili 
novi takmičari. Na ovaj način neće biti samo šesnaestoro takmičara već ćemo pomoći razvoj većeg 
broja perspektivnih takmičara. TSB će obezbediti trenerke i majce. Na taj način ćemo dobiti 
Beogradski teniski tim. Za svakog takmičara treneri će napraviti smernice na šta da se obrati pažnja za 



dalji razvoj.  
U 2017 godini ćemo na godišnjoj dodeli nagraditi i takmičare koji su ostvarili zapažene rezultate a 
nisu mogli da igraju Beogradske turnire. 
 
Rekreativni tenis 
Bojan Đorđević (udruženje teniskih rekreativaca ,,Rekreativo”) – 30.11.2014. godine počeli sa 
turnirom na Akademiji Tipsarević, za dve i po godine 28 turnira,  42 događaja, 38 javnih žrebova, 5 
studentskih turnira, 2 medjunarodna, 16 humanitarnih akcija, 4600 mečeva, 5 timskih turnira, najveći 
turnir je ima 49 igrača, 21 mix par, nikada nije bio sudija i ni jednom se nije desio problem. 
Rekreativni tenis u Beogradu postoji. Bojan smatra da rekreativci kojih ima pozamašno zaslužuju da 
imaju neki status pod okriljem TSB-a. Cilj je da u okviru TSB-a napravimo bar dva turnira. U ovoj 
konkurenciji dolazimo I do onih koji su najmanje vidljivi u tenisu a to je zenski rekreativni tenis. Na 
poslednjem zimskom turniru je bilo 34 tenisera, 10 teniserki i 17 mix parova. Na osnovu sugestija 
podeljeno je u dve konkurencije mladji seniori i seniori. Postoji još mnogo rekreativaca kojima fali 
malo da dodju na turnire. Rekreativci broje oko 80 članova. 
 
 
Usvajanje budžeta za 2017 godinu i plan rada za 2017 godinu je jednoglasno usvojena sa 36 glasova. 
 

Peta tačka – Razno 

Predsedavajući - Sa univerzitetskim sportskim savezom ćemo imati sastanak gde žemo dogovoriti 2 
turnira. Cilj nam je da se svi registruju a da od sredstva koja su od registracije vratimo u razvoj ovih 
programa. Pokušaćemo da dogovorimo besplatne lekarske preglede kako bi sve bilo u skladu sa 
zakonom o sportu. Formiraćemo komisiju za rekreativce. Napravićemo sastanke kako bi realizovali 
programe.  
 
Nikola Vučetić – rekreativci moraju da private pravila TSB. Disciplina mora da postoji. 
  
Kako nije bilo više predloga pod tačkom razno predsednik IO TSB se zahvalio još jednom svim 
prisutnima na ukazanoj podršci i proglasio skupštinu zatvorenom. Skupština je zatvorena u 19:45. 
 
 
 
 

Zapisničar  Overivači zapisnika 
Nemanja Dervišević  Dejan Kojić 

   
   

   
Nikola Vučetić 

   
   

 
 

Predsednik IO TSB 
Milan Slavković 

 
 
 

  

 


